
Bestyrelsesmøde den 2o. oktober 2003
Fremmødte: Inge, Sanne, Jan, Mark, Helle og Søren, May-Britt

1. Opfølgning fra sidst
• Teknisk forvaltning skal rykkes /gøres en ekstra gang opmærksom på at broen/pontonen er i 

uforsvarlig stand. May-Britt tager kontakt til Tina.
• Der er en rettelse til referatet fra sidste møde: Det drejer sig om 3500 kr. og ikke som 2000 

kr. klubben har mistet på afmeldte kurser.
• Følgende ting søges der om på engangspuljen (hvor klubben forpligtiger sig til at betale en 

tredjedel): varmeovn til sauna (2000 kr.), håndværktøj (10.000 kr.), møbler til 
bestyrelseskontor (15.000 kr.)

• Mark har gennemgået huset for at tjekke behovet for reparationer: skydedøren i klubstuen 
reparerer Mark selv, nye døre i kajakhallen afventer færdiggørelse af byggeriet, ny ovn i 
sauna søges over engangspuljen. Desuden skal ventilationssytemet renoveres og der skal 
formodentlig nye døre til sauna. Disse ting udskydes foreløbig.

• Der er indkaldt til rengøringsdag den 9. november. Mark udarbejder liste over de ting der 
skal gøres. Der hænges opslag i klubben. Dagen er annonceret i groupcare.

2. Vinteraktiviteter
Da det ikke er lykkes at finde instruktører til poloarrangement om fredagen inden vintersæsonens 
opstart har Inge meddelt svømmehalen at vi ikke kommer. Efterfølgende har flere medlemmer 
meldt sig som instruktører. Søren tager kontakt til kommunen og svømmehallen med henblik på at 
afklare om vi alligevel kan gøre brug af hallen her i vinter. Hvis vi kan det tager Søren kontakt til de 
voksne der har meldt sig og aftaler hvem der tager hvilke dage, og sørger for at de får taget 
bassinprøven.

Der er heller ikke fundet ekstern instruktør til vintergymnastikken for voksne. Helle er instruktør 
indtil der findes en anden.

Børnegymnastikken er på plads. Tina er gennemgående instruktør med hjælp fra Bente/Peter, Elisa, 
Helle og Jørgen.

Der vil blive indkøbt brød til klubaftenerne om onsdagen. Helle sørger for dette.

3. Kursuser 
Kurset ”Idræt for børn og unge – skab sammenhæng” afholdes i klubben sammen med Neptun den 
31. oktober og 1. november. Der deltager 9 fra HvK og 5 fra Neptun. May-Britt sørger for mad. 

Helle og Dan deltager i Forbundets temadag om børneroning den 23. november.

4. Instruktion
Søren har holdt møde med instruktørerne og evalueret årets instruktion. Der arbejdes pt på et oplæg 
til forbedringer af instruktionen. Oplægget fremlægges på generalforsamlingen. Fornyelserne vil 
bl.a. være: Der vil blive opkrævet gebyr for alle instruktionsforløb (1000 kr.) Der udarbejdes en 
mere detaljeret målsætning for instruktionen end den der pt er gengivet på hjemmesiden, heri bla. 
krav til deltagerne og præcision af selve indholdet. Instruktionsholdet startes eventuelt op en 
weekenddag (lørdag/søndag). Instruktørerne kunne evt godt tænke sig at bytte med børneroningen 
om mandagen. Der satses på at oprette et traditionelt hold og supplere med et eller flere turbohold.



Instruktørerne til næste år vil være: Ingelise, Tina, Thomas, Carl og Jørgen. Der udarbejdes 
endvidere en manual, der grundigt beskriver hvad der skal gennemgås under instruktionen. Endelig 
arbejdes med en ide om at roere under instruktion har en anden farve rokort end andre.

Bestyrelsen var enig i de skitserede forbedringer. Det blev foreslået at deltagelse i et eller flere 
handicap indtænkes i modellen, sådan at det sikres at nye roere stifter bekendtskab med 
klubaftenen. Desuden blev det foreslået at man kun kører med to instruktionsdage frem til 
sommerferien. Instruktionsforløbet skal foregå over en kortere afgrænset periode, herefter skal 
roerne indsluses i klubbens almindelige liv og rutiner, og selv være med til at indgå roaftaler.

5. Fester
Der afholdes irsk aften med musik og dans den 14. november med spisning. Sædvanen tro er de 
personer der har ydet en ekstra indsats for klubben i de forløbne år inviteret gratis med. May-Britt 
og Inge har styr på arrangementet.

Rikke er initiativtager til fest efter juleræs, og har bl.a delt løbesedler rundt i forbindelse med 
Mølleåens Blå Bånd.

6. Bådreperation
Jan opfordrede til at den nye bådmand/formand for bådudvalget fortsætter det system for 
nummerering af bådene som Jan har brugt megen tid på at få etableret. Jan vil gerne hjælpe den nye 
bådmand/kvinde med dette.

Jan sørger for at navneskilte til den nye børnekajak og den nye vajda, sådan at de kan blive døbt i 
forbindelse med generalforsamlingen.

7.  Kommende møder
Aftales i forbindelse med generalforsamlingen


